
  
 

  

 

 

Kelemen Hunor szövetségi elnök úr figyelmébe, 

 

Benedek Zakariás, RMDSZ Frakcióvezető úr figyelmébe, 

Cseke Attila, RMDSZ Frakcióvezető úr figyelmébe,  

 

Tisztelt Szövetségi elnök úr, 

Tisztelt Frakcióvezető urak, 

 

Szíves tájékoztatásul csatolva küldöm az Európai Unió Méltányos Átállást Támogató Alap (JTF) 

témájában fogalmazott újabb levelünket, amelyet november 27-én küldtünk Ioan Marcel Boloș, európai 

alapokért felelős miniszter úrnak. 

Továbbra is célunk, hogy Hargita megye bekerüljön a JTF kedvezményezett területek közé. Ehhez 

minden támogatás szükséges, hiszen a szaktárca részéről továbbra sem tapasztalunk megfelelő 

támogatást. 

Az elküldött átiratban ismételten kérjük a miniszter urat, hogy vegyék figyelembe a Hargita Megye 

Tanácsa által megfogalmazott javaslatokat, továbbá, hogy fontosnak tartjuk egy találkozó 

megszervezését, amely során ismertetni tudjuk meglátásainkat. 

A téma fontosságára való tekintettel mindenképp Önökkel is meg szeretném osztani álláspontunkat, 

hogy ügyünket képviselni tudják. 

 

Tisztelettel, 

Borboly Csaba 

 

Csíkszereda, 2020. december 3. 
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